
Protokoll vid styrelsemöte 3  20201027

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Karl 
Gustav Bynke, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg.

Bilagor: Ekonomi (1), Trivselpengar (2).Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Jan-Olof informerade att medlemsantalet nu är 473.
En ny medlem har anmält sig och en medlem har flyttat till Lidköping.

§5 KPR 
Nästa möte i KPR hålls den 9 november.
P-O informerade om mötet i boendegruppen som planerar för nytt äldreboende vid 
Viktoriasjön. Boendegruppen har fått i uppdrag att definiera begreppet ”Livskvalitet”. 
Vid vårt nästa styrelsemöte skall vi försöka oss på en formulering. Nästa möte i 
boendegruppen hålls den 15 december. P-O får i uppdrag att ta reda på hur stora 
statsbidragen blir till omsorgsnämnden, vilka år det gäller och vad de är tänkta att 
finansiera.

§6 Övriga rapporter
I Ella Johanssons ordförandebrev från september informerades om:
Arvfondsprojektet ”Teknik har ingen ålder”, ett projekt som ännu inte nått vår förening, 
kontinuiteten i hemtjänsten, sjunkande medlemstal, vykort till 65- och 67-åringar och 
annonskampanjer.
Fredag 30 oktober har distriktsordföranden inbjudit till ordförandeträff för att diskutera 
aktiviteter i coronatider. Vi tycker inte att vi har möjlighet att delta fysiskt men gärna 
digitalt.



30 september gavs ett seminarium av SPF ledning angående marknadsföring och 
rekrytering:  
https://spf.foreningssupport.se/marknadsforing-och-rekrytering/seminarium-och-
utbildningar/kommunikation-2020-09-30/?
utm_campaign=unspecified&utm_content=unspecified&utm_medium=email&utm_source=a
psis-anp-3
Med länken går det att delta i efterhand. 

§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1).

§8 Program
           Boulen är igång med sin verksamhet men i mindre omfattning och så coronasäkert 

som möjligt. Stavgång och gymnastik, som är utomhusaktiviteter är också igång
           Vattengympan har börjat.
           Bridgen har kommit igång på Frejan.
           Ett förslag var att kunna ha Luciafirandet på Focus med ordentligt avstånd mellan 

deltagarna. Aina undersöker möjligheterna med PRO och Scenskolan. Aina funderar 
också på om det är möjligt att ordna ”Promenader med twist”, som är ett av förbundets
förslag till aktivitet i coronatider.

           
          

§9 Genomgång av webbsidan
Kalle har gjort ett nytt inlägg på vår facebooksida med vårt förra styrelseprotokoll ock 
kommer att göra samma med kommande protokoll.
Sune kommer att lägga ut programmet för Skara filmfestival som hålls den19-25 
november på hemsidan.

 
§10 Ny fördelning för trivselpengar hur ser resonemanget ut.
Kalle redovisar ett förslag på ny fördelning av trivselpengar som innebär att fyra 
grupper till är med i fördelningen (köksgruppen,lotterigruppen,seniorkafégruppen 
ochvälkomstgruppen.)Styrelsen beslutar att gå på det nya förslaget (se bilaga 2). 
Förslaget är baserat på statistik från 2019. I år har verksamheten till stor del legat 
nere, så vi måste avvakta med utdelning. ”Trivselpengar” får nu en egen rad i 
budgeten. 

§11 Kurs/information för aktivitetsansvariga hur går vi vidare.
Ingen kurs för tillfället.
Styrelsen beslutar förtydliga, i enlighet med Skatteverkets regler, att inga 
penningpriser får delas ut vid tävlingar men att presentkort upp till ett belopp av 1500 
kronor kan ges ut. Erik har kommunicerat detta till Sven-Åke, som är ansvarig för 
boulen.

https://spf.foreningssupport.se/marknadsforing-och-rekrytering/seminarium-och-utbildningar/kommunikation-2020-09-30/?utm_campaign=unspecified&utm_content=unspecified&utm_medium=email&utm_source=apsis-anp-3
https://spf.foreningssupport.se/marknadsforing-och-rekrytering/seminarium-och-utbildningar/kommunikation-2020-09-30/?utm_campaign=unspecified&utm_content=unspecified&utm_medium=email&utm_source=apsis-anp-3
https://spf.foreningssupport.se/marknadsforing-och-rekrytering/seminarium-och-utbildningar/kommunikation-2020-09-30/?utm_campaign=unspecified&utm_content=unspecified&utm_medium=email&utm_source=apsis-anp-3


§12 Introduktion av ny aktivitet.
Anita informerar om att en badmintongrupp kommer att starta i november tillsammans 
med PRO. Möjligen finns intresse hos en medlem som hört av sig till Jan-Olof att även
starta en grupp för padel. I samband med diskussioner vid uppstart av badminton blev
frågan angående vår ”aktivitetsförsäkring” aktuell. SPF är medarrangör, så vi är 
därmed försäkrade. 

§13 Övrigt
 Erik visar upp de fina nya tröjorna med SPF logga som nu har kommit. Styrelsens 
medlemmar fick var sin tröja med hem. 
Lars fick i uppdrag att hos Föreningsarkivet efterhöra om SPF (distriktet) är 
medlemmar. I så fall kanske det omfattar även oss och att vi då kan lämna våra gamla
pärmar med handlingar där. Om SPF inte har ett medlemskap som inkluderar oss 
skall vi själva söka medlemskap.

§14 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 17 november 2020 kl:09:00 på Seniorkafét. Jan-Olof står
för kaffe.

§15 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§16 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


